
FAȚA TA E POARTA CONȘTIINȚEI 

(Iubește-ți aproapele) 

                                  BEN TODICĂ 

   

Când am fugit din țară după libertate m-am 

îndepărtat de atât, cât mai înțelegeam din 

ea. Încetul cu încetul în destrămarea ei, am 

realizat că noii conducători ai țărilor noastre 

ne-au supus și vândut economiei mondiale, 

ne-au mințit că nu vor introduce taxe și după 

ce i-am votat le-au legalizat imediat. Deci am 

promovat conducători mincinoși în timp ce 

cetățeanul onest este penalizat la fiecare pas 

inocent. Tot mai mult se simte orchestrarea 

apocalipsei biblice. Sunt scuzele marilor 

manipulatori: Nu e vina noastră, sunteți voi 

păcătoșii care l-ați crucificat pe Hristos. 

 Cu fiecare nou pas în progresul tehnologic 
suntem reorganizați și reprogramați într-un 
nou limbaj și format de analiză și gândire a 
societății. Bazați pe credință și încrederea pe 
care au programat-o în noi, acum încep să o 
folosească împotriva noastră cu manevrele 
câinilor pentru reorchestrarea destinului 
speciei umane.  
Emoțional prin cuvinte dulci pentru a cădea 
în capcană și murdării,  pentru a ne 
antagoniza. Când ne mor copiii, sunt 
pierderi din eroism și când ucidem ne 
apărăm patria. 
  

În primul război mondial armata înainta 

pufăind ca o locomotivă cu aburi, în al doilea 

era Crucișătorul Potemkin, iar azi e 

inteligența artificială și ca ingredient în 

salată e arma nucleară. 

  

Bazat pe această încredere și credință au 

reușit să mușamalizeze toate crimele politice 

care sunt ținute ascunse până azi sub lozinca 

CLASIFIED INFORMATION.  

Fără dezvăluirea lor nu există reîntoarcere la 

NORMALITATE și ECHILIBRU. Toți cei 

amestecați în crimă trebuie AMENDAȚI și 

REFORMAȚI. Încrederea în societate 

trebuie RESTABILITĂ. Altcum vom fi 

conduși spre EȘAFOD. Și cum o vor face: 

FOLOSINDU-SE DE ULTIMUL BASTION – 

CREDINȚA. 

 

 
 

Generațiile de azi sunt programate să 

privească prin alți ochi societatea în care 

trăim. Fiecare generație privește obiectivul 

țintit în funcție de interesele sale: geologul la 

minerale, ciobanul la iarbă verde, pentru un 

pescar nu prezintă interes dacă nu e apă, 

turistul la priveliști, peisaje de vis, iar omul 

normal la a-și face o casă pentru a se așeza și 

crește copiii. Deci atenția pe care o atribuim 

lucrurilor contribuie la modelarea lumii. Noi 

toți suntem servitorii societății pe care am 

construit-o. Dacă servitorii execută cuminți 

tot ce ordonă șeful, totul merge în direcția 

șefului. 

  

În istorie, pe măsură ce șeful obține tot ce-și 

dorește începe să-și ia lumea în cap, 

crezându-se dumnezeu, așa cum o face azi 

inteligența artificială, dar ea știe să facă doar 

ce e programată nu știe să vadă 

independent. Am crezut noi, șefii că dacă 

mărim producția și furăm mai mult o să 

rezolvăm problemele. În această viteză am 

început să distrugem mediul înconjurător, 

umanitatea și în final civilizația. Gândirea 

șefului fără servitor duce la halucinații și la 



dispariție. Este ca în cazul creierului care, 

dacă nu lucrează în cooperare partea stângă 

cu cea dreaptă duce la sclerozare. O 

civilizație înflorește până în momentul în 

care încep reducerile, începe să se analizeze. 

Ies la suprafață limitele științei și 

învățământului. Avem nevoie de toate 

instituțiile în mod egal. A apărut prim- 

ministrul nostru și a început să închidă 

școlile de calificare, a redus din spitale, a 

ridicat limita vârstei de pensionare de la 65 

la 67, motivând că nu mai avea personal 

calificat în producție și în felul ăsta a 

direcționat societatea spre prăbușire. Când 

în societate crește șomajul, crește 

proporțional și crima. De ce nu reducem 

săptămâna de lucru la două zile și astfel să 

angajăm întreaga populație – crimă zero și 

toți devin responsabili. Afacerea poate opera 

toată săptămâna: luni și marți lucrează Ion, 

miercuri și joi lucrează Nelu, vineri sâmbătă 

lucrează Vasile, iar duminică liber. Două zile 

la patron și restul cinci le dedici familiei și 

creativității. Poți înființa noi afaceri. Rămâi 

natural și conectat naturii și ești în echilibru. 

Iubești. 

  

Iubirea e foarte reală, cu toate că noua 

orânduire încearcă s-o scoată din meniul 

speciei și nu poate fi măsurată de oamenii de 

știință în laborator. De asemenea se poate 

spune despre frumos, bunătate și smerenie, 

intuiție, muzică, artă că sunt doar note pe 

hârtie, însă toate acestea te transformă. Însă 

când un servitor se adună cu un alt servitor 

și încep să danseze într-o sală plină de 

servitori, atunci ei devin o forță magică și pot 

rezolva multe probleme ale lumii în care 

trăim. Devin o forță distrugătoare a răului. 

Servitorul singur e un nimic, însă împreună 

cu alte nimicuri devin o forță importantă 

datorită relației. Trecerea prin diferite 

perioade ale unei civilizații variază între 

lumină, înțelepciune, romantism, întuneric, 

sărăcie și violență. 

  

Romantismul, spre exemplu, prin artă a 

adus multă înțelepciune și gândire, apoi a 

venit puterea industrializării care a condus 

la gândirea mecanică a lucrurilor; chiar și 

omul paralizat mental poate vedea lucrurile 

din alt unghi, încât să producă schimbări în 

direcția progresului civilizației. Evoluția 

tehnologică a dus la gândirea tehnologică 

care, mai apoi captivată de împărații 

schzofrenici (sau se comportă că unii 

handicapați, paralizați), ori se comportă 

precum artiștii lipsiți de partea dreaptă a 

creierului și încep să vizualizeze aceste 

lipsuri în desenele lor (nebunia reflectată în 

modernism,) pe care le promovează în 

acțiunile lor.  

Prin schimbarea comportamentului 

societății lipsită tot mai mult de echilibrul 

celor două părți ale creierului cauzat de noua 

politică, ajungem la deziluzie și tulburări 

psihice în rândurile populației, devenind tot 

mai iraționali. 

 Universul nu este un mecanism imens, o 

mașinărie vastă cum s-a știut până mai 

deunăzi, ci este o CONȘTIINȚA. Specialiștii 

ne spun că marele BANG s-a născut din 

conștiință nu dintr-un nimic, iar tot ce s-a 

creat împrejur sunt flăcări din acea 

conștiință. Pe la începutul anilor 1980, 

constructorii Calculatorului au început să 

modifice și adapteze tot ce s-a învățat până 

atunci științific și cultural pentru a satisface 

această nouă tehnologie digitală. Făcând 

aceste mutații, s-au descoperit forțe și legi 

fizice noi, deasemeni și spirituale, 

concluzionând că baza existenței  și 

CREAȚIEI  -  CONȘTIINȚA. Această 

intoxicație tehnologică a supraputerii 

inteligenței artificiale digitale precum că 

devenim bogați și puternici peste omenire a 

dus la vizionarea materialistă a lumii. 

Inteligența artificială nu ne face deștepți 

pentru că seamănă cu a pune mitraliere în 



mâinile copiilor din fașă sperând că totul se 

va termină cu bine. Trăim azi vremuri în 

care credem că totul poate fi raționalizat, 

demontat în bucăți mici în speranța că vom 

progresa. Conducerea globală este dedicată 

acestei filozofii creând poziții arogante în 

rândurile guvernelor din lume. Dacă mergi 

mai departe de iubit, cum spunea Dan Puric, 

dragostea se întețește, deci în loc să fugi te 

apropii tot mai tare de problemă. Hai să 

avem mai multă libertate, mi-am zis când 

am fugit din țară și azi am ajuns la mai multă 

tiranie... Da, e digitală. Băi! Vreți să ne luați 

chiar tot? Și conștiința și pe Dumnezeu? De 

aceea e nevoie de armonie și echilibru în 

gândire. 

 Școală de azi și-a pierdut frumusețea anilor‚ 

’70 - a devenit sterilă. „Când ceva nu se mai 

poate spune, suntem deja în TIRANIE” 

spunea un filozof evreu după Auschwitz, 

Kanan Aaron. Civilizația nu poate avansa 

dacă alte puncte de vedere nu pot fi auzite. 

Eu am învățat să înot de la un câine nu de la 

profesor. Era mai prietenos și convingător. 

Cu indicațiile profesorului, sigur mă înecam 

sub mitraliera nazistă. Știința nu e imună la 

greșelile omului. Se pare că această 

civilizație nu va supraviețui, nu ca specie, 

pentru că sunt sigur că vor rămâne prin 

scorburi sau peșteri oameni care vor 

continua Dorința Creatorului de la zero. 

Viața va merge înainte, însă nu așa cum am 

cunoscut-o noi. Ni s-a oferit cadoul raiului 

pe pământ, să o ducem bine însă dacă nu am 

fost treji să-l păstrăm, nu îl merităm. 

 Dar planetă merge înainte și altceva se va 

naște, va dăinui într-un nou dans cu daruri 

și noi aventuri. Încrederea unul în altul e 

crucială pentru ca o civilizație să funcționeze 

fără abuzuri față de cei din jur și natură. 

Ca să ne salvăm, va trebui să realizăm cine 

suntem și ce căutăm aici pe pământ. În afară 

de tehnologie și mașinăriile care procesează 

rapid informații, e nevoie să devenim 

înțelepți, să ne trezim și să ne ajutăm, 

ascultăm și respectăm unii pe alții. 

 Conștiința e un prim compozit al 
universului, e Dumnezeu. Nu îl vedem, 
pentru că se manifestă sub un infinit de stări 
- e cam cum e apa, când abur, când gheață, 
când aer etc. Fiecare trebuie să-și găsească 
calea spre DOMNEZEU,  spre 
CONȘTIINȚĂ. 

 

 

           Azi, când scriu, sunt LIBER. 

 

 

 

 

 

 

  

  

  

  

  

 


